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軸心有培林可抑制金屬粉塵的產生。

採用開放式的軸承設計，易於直接上油保養，使門板開關無異音。

止推軸承採用1015材質的鋼珠，硬度高達HRC52度，更具耐磨性。
軸心與鉸鏈片密合度佳，可有效解決門板下垂干涉門框的問題。

特徵
採用雙面皿頭孔設計，左右開皆可使用。

Rotating Part using the bearing to repress the dust of metal.
The open bearing design is adopted, which is easy to directly oil and maintain, 
making the door switch noiseless.
The stop push bearing uses steel balls made of 1015 material, with a hardness 
of up to HRC52, and has greater wear resistance.
The shaft and hinge plate have a good fit, which can effectively solve the 
problem of door sagging and interfering with the door frame.

FEATURES
Adopting a double-sided countersunk head design, it can be used on both sides.
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AS-4010 隱藏可拆鉸鏈  Removable  Concealed  Hinge
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材質與表面處理

MATERIAL AND  FINISH
Body: Zinc-alloy, Zinc plated plus 
          chromic-acid passivated.
Shaft: Steel(12L15), Zinc plated plus 
          chromic-acid passivated.
          Stainless steel (SUS303), 
          Vibration ground.

產品編號本體：鋅合金，鍍鋅耐蝕五彩。

軸心：鐵材(12L15)，鍍鋅耐蝕五彩。
　　　不鏽鋼(SUS303)，震動亮面。
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Material of swing leafShaft Finish of swing leaf

SPECIFICATIONS: Unit:mm

重量
Weight

(g)
Load Capacity

(kg/2pcs)

AZ-0310 SPHC
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